
 

 

Dona Samfällighetsförening 
716444-3157 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte 20250119 

Plats: Klubbhuset kl 17:00 –  

Närvarande: Gert-Ove Forsberg, Lars-Inge Carlson, Kristian Svensson, Morgan Karlsson, Gustaf Wikemark, Carl 

Gennevall, Maria Lundbom, Stefan Nolblad, Lennart Andersson 

 

Dagordning 
 

Mötets öppnande 

 Gert-Ove förklarar mötet öppnat 

Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkänns 

Val av justeringsman 

 Gert-Ove Forsberg 

Genomgång av föregående protokoll 

Vi diskuterar lite men har inget att erinra. 

  

Rapport från kassören – Resultat och budget 

Kristian berättar att vi totalt har c:a 626000:-. Ungefär 110000:- mer än förra året. Del av det 

är momsåterbetalning(53000:-). Totalt 60000:- plus i form av ränta och medlemsavgifter. 

Men Kristian har fortfarande inte rätt att få ut pengarna från skatteverket. Kristian tittar på 

att eventuellt sänka årsavgiften till 2500:-. Han kalkylerar tills årsmötet.  

Inför årsmötet – Förslag från valberedningen 

Förrättning av val av funktionärer för 2 år. 
Sekreterare, Lars-Inge Carlson på förslag  
Ledamot/Garageområdesansvariga för NV, Mikael Korp på förslag 
Ledamot/Garageområdesansvariga för NO, Carl Gennevall på förslag 
Ledamot/Garageområdesansvariga för SV, Hovland på förslag 
Ledamot/Garageområdesansvariga för SO, Lennart Andersson på förslag  
 
Förrättning av val av funktionärer på 1 år 
2st lekplatskommitté, Ellen Hjelmgren och Line Legén på förslag 
2st revisorer, Ljubi Nygren och Per-Gunnar Ahlström på förslag 
2st valberedare, Gustav Wikemark och Maria Lundbom på förslag 

 

Inför årsmötet – Verksamhetsberättelse samt övrigt att diskutera. 

Gert-Ove börjar titta på verksamhetsberättelsen. 

 



 

 

Datum för årsmötet. 

Beslutas till den 16 mars kl. 17:00. 
 

Garageområden – rapport 

Inget speciellt att diskutera. 

Övriga frågor 

Tyg för dämpning av volymen i klubbhuset. Morgan har möjlighet att plocka hem det från 

jobbet. 

Utflyttningen av boende ger också lediga uppställningsplatser. Detta gör att kön för tillfället 

är tom.  

Informationsblad för garageansvariga efterfrågas.  

 

 
Styrelsemötet avslutas och Lars-Inge tackar de deltagande för medverkan. 

 

Vid protokollet: ________________ Justeras: ________________  

 Lars-Inge Carlsson                 Gert-Ove Forsberg                   

  
 

 

 


